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Afdelingsbestyrelsen Lundegården 
v/Kenneth Solhof-Nielsen 
Grævlingens kvarter 29 
2750 Ballerup 
 
 

 

Referat 
Afdelingsbestyrelsesmødet d. 17. maj 2023 
kl. 18.00 – ca. 21.30 
Mødelokalet, Bondegården 
 

 
Til stede: PN, JS, KSN, AP, JG, CB, TP; ES – Tine og Anne fra Køkkenudvalget 
Fraværende med afbud: PK, BK 
Fraværende uden afbud:  
Referent: ES 
Mødeleder: PN 
 

 
Datoer for markvandringer – inden sommerferien 
For at nå dette er spørgsmålet stillet pr. mail 
 
 

Punkt 1 – Valg af referent og mødeleder, hvis forfald 

Referent: ES 
 

Punkt 2 – Godkendelse af dagsorden for dagens møde 

Datoer for markvandring er ikke – som ellers annonceret – blevet sendt ud  
 

Punkt 3 – Køkkenudvalget orienterer – varighed: ca. 1 time 

 
Tine, Anne og Janne fra udvalget informerer os om, hvor langt det er kommet. 
Der var mange kræfter og energi i arbejdet med køkkener, og udvalget var kommet hele vejen 
rundt. Planen er, at der skal være ekstraordinært afdelingsmøde d. 12/6. Her er dagsordenen: Skal 
afdelingen lave kollektiv råderet? 
 
 

Punkt 4 – Godkendelse af referat af seneste møde 

 

Godkendt 
 
Ansvarlig: ES sætter på hjemmesiden 

 

 

Punkt 5 – Lukket punkt – Beboerkomfur   

 
Komfuret er gået død, da var kortslutning pga. fejl i varmeuniten, hvor dampen stod ud af skabet. 
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Skabsdøren er buet pga. fugt/damp i skabet. Ejendomskontoret mener, at det er beboerens eget 
problem, at komfuret er afgået ved døden pga. en fejl afdelingens materiel, da hun selv har købt et 
komfur, fordi ejendomskontoret ikke ville skifte et defekt komfur. 
HPFI’en er slået fra. 
 
Gad vide, om fiberboksen er skadet af vanddampen? Det skal undersøges. 
 
Afdelingsbestyrelsen mener, at parodien skal stoppe nu!!!  

• Nyt komfur skal sættes ind. 

• Hele installationen skal tjekkes igennem. 

• Beboeren skal have refunderet udgiften til komfuret. 
 
Ansvarlig:  
ES og KSN kontakter Bjørn for, at få nyt komfur og låge samt tjekket installationen og fiberboksen. 
KSN kontakter formanden for BE for refundering  

 
 

Punkt 6 – Budget og regnskab 
 
Mangler vi penge? 
Bjørn siger, at der ikke er råd til noget i år.  
 
PN: 
Der er penge til at lave de arbejder, vi ønsker at få lavet. Vi har lånt af egen konto 116 til hhv. af-
faldscontainerne og fibernettet. Disse penge kommer tilbage, når lånene er indgået; derfor er pen-
gene der.  
Arbejder fra markvandring skal iværksættes, bl.a. råd i træværk og cykelbomme (og lås dem) 
 
Ansvarlig: PN 
 
Ansvarlig for at få skubbet på at få arbejderne i gang: KSN + ES  
 
 

Punkt 7 – Louisianakasser – hvad gøres? 

 
Vi bestemte, at kasserne skal væk. 
Det er endnu ikke sket. 
 
Under punkt 6 fandt vi ud af, at der er penge, så arbejdet skal sættes i gang. 
 
Ansvarlig: KSN + ES skubber på at få arbejdet i gang 

 
 

Punkt 8 – Lys til Broens kvarters affaldsstation 

 
Containerstationen er pladsen mod nord inde midt på p-pladsen. Der er tilsyneladende ikke meget 
lys til at læse de enkelte affaldsfraktioner. 
Har nogen været forbi for at se på problemet? 
 
Alle affaldsstationer for manglende belysning kontrolleres på kommende markvandring. 
 
Ansvarlig: Afdelingsbestyrelsen  

 
 

Punkt 9 – Genbrugsstation/containerplads 
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Indretning, skiltning mm. 
 

• Der er ryddet op 

• Ny container til pap er kommet (med kompressor) 

• Container er bestilt til  
o Plast 
o Tekstilaffald 

• Klar og tydelig skiltning kommer 
o På containerne 
o På bygninger over bl.a. farligt affald 
o Oversigtsplan  

• Videoovervågning overvejes kraftigt 

• Oversigtsplan kommer 
 
”Burene” til grønt affald skal repareres 
Hvem har pligt til at renholde omkring grøntcontainerne 

• efter tømning 

• løbende 
 
Nøgle til port skal udleveres til afdelingsbestyrelsen, så medlemmer kan låse porten. 
 
Ansvarlig: KSN + ES 

 
 

Punkt 10 – Forplejning 

 
Folk skal være bedre til at melde afbud, så vi ikke har mad til overs. 
Fast beløb til de ordinære møder.  
Ingen slik fremover. 
 
Konteringen skal være korrekt fra administrationens side. PC’erne er kommet på rådighedsbelø-
bet, men hører til på en PC-konto (eller den nuværende ”Kontorhold”) 
 
Ansvarlig: KSN + ES sørger for at få bl.a. pc’erne på den rigtige konto   

 
 

Punkt 11 – Hygge og samvær (dato og sted)  

 
Vi skal have fundet et en dato og et sted, hvor vi mødes til lidt sommerhygge 
 
Ganløse Kro 
Fredag d. 9. juni 
 
Ansvarlig: KSN 

 
 

Punkt 12 – Malerturnus 

 
Vi skal have lavet malerturnus for disse tre områder – og have den afstemt med ejendomskontoret. 

• Skure 

• Brystninger, vinduer og døre 

• Vinduesbånd alt inkl. 
 

Ved skurene skal vi have beplantningen væk. 
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Det foreslås, at Hunden, Kalven og Katten males i år. Så kan første etape af de 16 øvrige kvarterer 
få fjernet beplantning.  
Næste år: første etape af de 16 males, og anden etape bliver afplantet osv. 
 
Maling kan afhentes på kontoret – både til det eksisterende og ekstra skur (også selvbyg) 
Nordsjö-maling skal i bruges 
 
Opstart i Katten, Kalven og Hunden 
 
Rå baldakinstolpe males af afdelingens maler 
 
Tømrer gennemgår træværket før malerarbejde, så vi kan få skiftet defekt træværk; vil skal ikke 
male råddent træ.  
 
Følger den vedtagne maleturnus 
 
Ansvarlig: KSN og ES taler med ejendomsfunktionen 
 
 

Punkt 13 – Mødedato for afdelingsmøde 2024 

 
Vi skal have fundet en dato, hvor det passer os at afholde afdelingsmøde. 
Alternativ dag skal nok findes. 
 
5. marts 2024 
Alternativ dato: 6. marts 
 
Ansvarlig for at informere BE: KSN  

 
 

Punkt 14 – Arbejdsopgaver 

 
1. Opgaver fra afdelingsmødet 
2. Lokalkursus i økonomi – budget og regnskab 

Lars forklarer om vores regnskab og budget 
Hvem kontakter kursusafdelingen? PN 

3. Vagtordning på installationer – nye regler ?? 
Vi skal have talt med ejendomsfunktionen, om vi skal finde et nyt vagtfirma, eller kan vi ”nø-
jes” med at ændre aftalen? 
Hvordan skal en aftale lyde/hvad skal den omhandle? 
Hvem kontakter ejendomskontoret? KSN 
Hvem vil være med til at udarbejde en aftale? KSN+ES 

4. Hegnsudvalget 
a. Eternithegn og støjhegn 
b. Havehegn 

KSN/ES indkalder til møde og kontakter ejendomsfunktionen for at få bestilt en undersø-
gelse af hegnet – er det asbestholdigt? – hvis ja: hvad skal gøres og hvad koster det det? 

5. Badeværelser i Katten, Kalven og Hunden 
KSN/ES rykker for at finde ud af, hvornår teknikeren kommer 

6. Færdiggørelse af p-pladserne 
ES indkalder udvalget til møde 

 
Ansvarlig: PN, KSN og ES 

 
 

Punkt 15 – Nyt/meddelelser (herunder bl.a. den daglige drift og møder) fra 
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1. Formandskabet (FS) –  

a. Vedtægtsændringer 
Udvalget i organisationsbestyrelsen har holdt møde. Efter en længere debat og afkla-
ring var der rimelig enighed. Formanden for Ballerup Ejendomsselskab, John Olsen, vil 
undersøge det rent juridiske.  

b. Byvej 222 er købt af et privat firma, som vil lave boliger på området. Boliger må ikke 
have udkørsel til Byvej (Frederikssundsvej), dvs., man skal finde en anden løsning. Fir-
maets løsning er at lave gennemkørsel via Broens kvarter. Denne løsning er fundet, 
uden at spørge hverken Lundegården eller Ballerup Ejendomsselskab (BE).  
På intet tidspunkt har firmaet kontaktet Lundegården/BE om et grundejerforeningsfæl-
lesskab 
Da vi fik nys om naboens intentioner om at bruge Broens kvarter som… ja, bro, sagde 
vi nej! 
BE har tilbudt en fair pris for grunden, men ejer vil ikke sælge.…  her står den 

c. Strømpeføring af kloakker er i gang. 
2. Andre 

a.  
b.  

 
Ansvarlig: 
 

Punkt 16 – Punkter til næste mødes dagsorden 

 
Næste møde er onsdag d. 7. juni 
 
Kommende møder: 16/8 – 6/9 – 4/10 – 1/11 – 6/12 – 3/1 – 7/2 – 6/3 
 
Punkter til dagsordenen: 

• Kvartermidler – ekstrabevillinger og kvarterer uden bestyrelser 

• Retningslinjer for kvarterbestyrelser 
 
 

Punkt 17 – Evt. 

 
1. syn af boliger – vi skal have lavet ens regler for  
2. oprydning af jordbunke i bondegårdshaven – foretages  
3. oprydning de nye legepladsers områder – foretages  
4. adgang til bolig – reglerne skal følges 

 
 
 
 


